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Abstract (en)
A radioactive hot cell has a thick wall (3) with a metal lining (4) and an access port comprising a pipe (6) extending through the wall and enclosing
a second pipe (11). An annular flange (12) closes the gap between the outer ends of the pipes, and the inner end of pipe (11) is closed by a double
door (13). A ring (15) inside the cell seals between pipe (11) and lining (4). Also claimed is a method of installing the port wherein a cover (5) inside
the cell initially closes the inner end of a through passage into which pipe (6) is inserted until it abuts the outer face of the lining. A flat annular flange
(9) is bolted to the outside of wall (3), and the outer end of pipe (6) is then welded thereto. Pipe (11) with its double door (13) is slid into pipe (6),
cover (5) is removed and finally ring (15) is secured inside the cell to complete the sealing.

Abstract (fr)
La traversée étanche permet d'assurer une étanchéité de haute efficacité entre l'intérieur (1) et l'extérieur (2) d'une cellule à haute activité. Elle
comprend un fourreau (6) placé dans le mur (3), un tube-guide (11) placé à l'intérieur du fourreau (6), une double porte étanche (13) placée à
l'extrémité intérieure du tube-guide (11) et du fourreau (6), et une bride d'appui (12) placée entre le fourreau (6) et le tube-guide (11) sur leur
extrémité extérieure. Une bride porte-joint (15) est placée à l'intérieur (1) de la cellule et est serrée contre la peau (4) de la cellule, le tube-guide
(11) et le fourreau (6) au moyen de boulons imperdables (18). Application aux cellules utilisées pour les travaux en atmosphère de haute activité.
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